
Referat af bestyrelsesmøde i Toftevang vejlag; 23 august 2022.09.09 

 

Tilstede: Finn Hansson, Jane Holst, Claus Ringborg (Hjemmeside-adm.), Steffen Mosegaard 

Christiansen, Kasper Munch, Bo Amdi Jensenasper, Bo 

 

1. Opfølgning siden sidste bestyrelsesmøde 

Peer Christensen har meddelt til formanden, at han ønskede at træde ud af bestyrelsen. 

Jane Holst, suppleant, træder derefter ind i bestyrelsen fra d.d. 

 

                                                      --------------------------------------- 

 

Referat: godkendt med enkelte tilføjelser. Udsendes på hj.side + pr. mail til medlemmer. 

Møder m HOFOR kører fint, fleksibelt og kun med mindre problemer. 

Enkelt klage fra beboer vedr. skade på vej og fortorv. Meddeles videre til HOFOR ved næste møde. 

De sidste bede m.m. er ved at være færdige. 

HOFOR melder vedr. tidsplan, som ved sidste møde i Juni var 3 uger forsinket. 

9/9 planlagt ”rejsegilde” m. lidt mad og drikke; meddeles på hjemmeside. 

 

2. Formandens beretning 

Fra NCC er vi anbefalet afventen indtil mere acceptable oliepriser og dermed også asfalt. 

Det godkendte budget fra sidste GF gælder for asfalt + kantsten.  

Brosten: der er rejst en sag under Kbh kommune vedr. de ikke-gennedlagte brosten. Brosten bliver 

nedlagt. 

Kantsten: tidl godkendte budget overskrides nok m kr. 100.000 

Derfor må ekstraordinær GF afvikles mhp. information, oplæg og afstemning. 

Asfalt: midlertidig asfaltering = pletvis asfaltering bliver nok løsning indtil vi når det tidspunkt, 

hvor priser er optimale for vores køb af asfalt-entreprise. 

Tidshorisont for tilbud vedr. 1) kantsten + brosten og 2) asfalt: skal afklares indenfor få mdr. mhp 

ekstra GF i det sene efterår.  

Stor forskel på NCC-tilbud og Gottlieb tilbud vedr. brosten. Finn kontakter Gottlieb mhp. et 

opdateret  tilbud, som kan fremlægges til ekstraordinære GF. 

3. Regnskab 

Alle har indbetalt det forhøjede kontingent. 

 

 

4. Vedligeholdelse af veje og fortorv; Klimavej: 

Frode har talt med gartner, som igen beskærer og holder Jap pileurt ned. Den ødelagte hæk 



genetableres af entreprenør, som led i aftale. 

Resterende hæk skal klippes, idet gartner ikke har været til stede / kunne komme til over 

sommeren.  

 

På grønne areal ind mod Toften er træer klar til beskæring, idet de er vokset markant ind over skel. 

Frode taler med gartner om beskæring af disse træer. 

 

Næste møde: forventet formøde før ekstraordinære GF. Dato fastsættes senere. 

 

  


